
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 31: 

”Mener ministeren generelt, at det er fornuftigt, at et område som lejeloven er forligs-

belagt?” 

Svar: 

Jeg er stor fortaler for brede aftaler, når det kommer til et så vigtigt område som folks 

boliger, hvor der i særdeleshed er brug for stabilitet.  

Derfor er jeg også ærgerlig over, at spørgeren og dennes parti ikke kunne se sig selv i 

en aftale, som skal sikre lejerne tryghed og stabilitet. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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